

<b>Møde/dato:</b>	Bestyrelsesmøde d. 24/5 -2022 i rytterstuen på RORK.		
<b>REFERAT</b>			
<b>Indkaldte:</b>	Ole Tarp Madsen, Henrik Mortensen, Lene Juel Jensen og Randi Jensen		
<b>Afbud fra:</b>			
<b>Referent:</b>	Randi Jensen		
<b>Agenda:</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1) Opfølgning af sidste referat</li> <li>2) Fremlæggelse af underskrevet lejekontrakt på ridecenteret.</li> <li>3) Fremlæggelse og underskrivelse af formidlingsaftale med ejendomsmægler.</li> <li>4) Diskussion om indsendelse af budget og regnskab.</li> <li>5) Gennemgang af udtræk fra innovationsdag med ridecenter og RORK.</li> <li>6) Gennemgang af referat fra møde med forvaltningen.</li> <li>7) Kort orientering af telemøde med skat ang. momsgæld.</li> <li>8) Punkter til møde med borgmester og planudvalgs formand</li> <li>9) Ny mødedato</li> </ol>		
<b>Pkt.</b>	<b>Beskrivelse</b>	<b>Diskussion, Handling og Beslutning</b>	<b>Ansvar</b>
1.	Opfølgning sidste af referat	<p>Opfølgning på actions fra sidste møde:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lejekontrakt er underskrevet med RORK</li> <li>• Alle ideer fra innovationsdag/ fællesmøde er renskrevet og skal bearbejdes.</li> <li>• Der er indhentet priser for midlertidige stalde og estimatet er nu, at det vil koste min. 2,5 mill. For midlertidig opstaldning for 30 heste, da der udover også er miljøkrav fra kommunen om at de skal stå på pumpeump-</li> </ul>	
2.	Fremlæggelse af underskrevet lejekontrakt på ridecenteret	Alle fra Ridecenterbestyrelsen har nu underskrevet kontrakten og den kan sende til RORK bestyrelse.	Randi
3.	Fremlæggelse og underskrivelse af formidlingsaftale med ejendomsmægler	Vi har fået et oplæg til en aftale med en ejendomsmægler, som kan hjælpe med at finde mulige placeringer, hvor et nyt ridecenter kan placeres. Oplægget ser fint ud og Ridecenteret vil gerne indgå aftale med mægleren. Henrik kontakter mægler for drøftelse af mulige placeringer.	Henrik
4.	Diskussion om indsendelse af budget og regnskab	Jf. vedtægterne skal der indsendes budget og regnskab for Ridecenteret til kommunen. Vi ved ikke, hvem som skal have det. Lene undersøger på næste møde med kommunen, hvem det skal sendes til.	Lene

<b>5.</b>	Gennemgang af udtræk fra innovationsdag med ridecenter og RORK	Alle ideer er renskrevet og klar til fremlæggelse for de instanser der skal samarbejdes med om projektet. Det er nu et arbejdsredskab i forhold til de steps vi skal igennem for at få etableret et nyt ridecenter.	Lene/ Ole
<b>6.</b>	Gennemgang af referat fra møde med forvaltningen	Møde var planlagt til d. 16. maj, men blev udsat. Der afventes ny mødedato fra forvaltningen.	Lene
<b>7.</b>	Kort orientering af telemøde med skat ang. momsæld	Skattevæsnet har efterspurgt regnskab fra før 2015 vedr. momsæld. Vi kun regnskab 5 år tilbage. Ole har kontakten med skat om mulighed for eftergivelse af den gamle momsæld.	Ole
<b>8.</b>	Punkter til møde med borgmester og planudvalgsformand	Lene forbereder oplæg og samler materiale.	Lene
<b>9.</b>	Ny mødedato	Næste bestyrelsesmøder: 21/6 kl. 19.00 – 21.00 i rytterstuen.	